

HELIX™

HAPPY LANTERN™

CONFIGURATION	MAXIMUM BET	DENOMINATIONS
Player selectable multi-denomination 1c (50Line) 2c (50Line) 5c (25Line) 10c (25Line)	1c - 5,005Fr, 2c - 10,005Fr 5c - 12,505Fr, 10c - 25,005Fr	1c, 2c, 5c, 10c

TOP AWARDS	RTP (Variation, RTP %)	PROGRESSIVE START UPS
Top Score Award - 150 credits	V99 - 90.97%, V01 - 91.31%	Grand Jackpot: 5,0005Fr - V99, V03, V06, V09
Max Jackpot - Progressive is the highest payout	V02 - 91.64%, V03 - 88.97%	7,5005Fr - V01, V04, V07, V10
Max Single Spin Otherwise - 37,5005Fr	V04 - 89.31%, V05 - 89.64%	10,0005Fr - V02, V05, V08, V11
	V06 - 89.97%, V07 - 90.31%	Major Jackpot
	V08 - 90.64%, V09 - 93.97%	5005Fr (All Variations)
	V10 - 94.31%, V11 - 94.64%	

VOLATILITY RANGE	FEATURE RANGE	CABINET
MEDIUM HIGH	FREQUENT	HELIX™ (UPRIGHT, SLANT, SUPER SCREEN)

FEATURES

Hold & Spin-Jackpot Feature - 6 or more LANTERN appearing anywhere in the window triggers 3 Free Spins. All positions with a LANTERN are held and all other positions are spun 3 times. If additional LANTERN are spun up, 3 Free Spins recommence. Players win prizes shown on each LANTERN. Grand Jackpot is won when 15 LANTERN appear in all positions.

Golden Palace Feature - 3, 4 or 5 scattered LION triggers the Golden Palace Feature. Choose a Dancing Lion to reveal Free Games or the Hold & Spin-Jackpot Feature. If Free Games are awarded 6, 9 or 15 Free Games with 25, 100 or 200 wilds added may be won. Additional Free Games may be won with 3, 4 or 5 scattered LION. If the Hold & Spin-Jackpot Feature is awarded then the number of LANTERN collected begins at 0 and the player is awarded 3 Free Spins. Hold & Spin-Jackpot Feature rules apply.

Lucky Chance Spin - Players who do not have enough credits on their credit meter to play another game can wager their remaining credits on Lucky Chance Spin. If successful, one game (at their current bet) is automatically awarded and played.

*BASED ON SINGLE LINE/COMBINATION AT 1 CREDIT

ARISTOCRAT and the Aristocrat logo are trademarks or registered trademarks of Aristocrat Technologies Australia Pty Limited. © 2017

ARISTOCRAT
www.aristocrat.com

Hold&Spin & Jackpot Feature:

Wenn 6 oder mehr Lantern im Fenster erscheinen, erhältst du 3 Free Sins. Alle Positionen mit LANTERN werden gehalten, alle anderen werden 3x gedreht. Erscheinen zusätzliche LANTERN, beginnen die 3 Free Spins erneut. Du gewinnst die Werte, die auf den LANTERN genannt sind.

Der Grand Jackpot wird gewonnen mit 15 COIN (alle Positionen sind bedeckt)

Golden Palace Feature:

3,4 oder 5 scattered LION lösen das Golden Palace Feature aus. Wähle einen DANCING LION um Freispiele oder das Hold & Spin Feature zu bekommen. Wenn Freispiele gewonnen werden, bekommst du 6,9 oder 15 Freispiele mit 25,100 oder 200 zusätzlichen WILDS. Zusätzliche Freispiele können mit 3,4 oder 5 scattered LION gewonnen werden. Sollte das Hold&Spin Feature gewonnen werden, beginnen die COIN bei 0 und du bekommst 3 Free Spins – dann gelten die Hold&Spin Feature Regeln.

Lucky Chance Spin :

Hast du nicht genügend Kredite übrig, kannst du mit dem verbleibenden Guthaben den Lucky Spin einsetzen. Wenn erfolgreich, wird ein Spiel mit dem aktuellen Einsatz gespielt.